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Vragen van de leden Recourt, Jacobi (beiden PvdA), Van der Steur en 
Aukje de Vries (beiden VVD) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Openbaar Ministerie verlaat Leeuwarden» (ingezonden 29 januari 
2013). 

Vraag 1
Kent u het krantenartikel «Openbaar Ministerie verlaat Leeuwarden»? Zo ja, 
klopt het dat het Openbaar Ministerie (OM) uit Leeuwarden vertrekt en dat de 
60 medewerkers in de toekomst vanuit Groningen hun werk moeten doen?1 

Vraag 2
Wat betekent dit voor de toekomst van Leeuwarden als volwaardige 
«justitiestad»? 

Vraag 3
Kan de strafsector van de rechtbank Leeuwarden volwaardig functioneren als 
het OM geen volwaardige vestiging meer heeft in Leeuwarden? 

Vraag 4
Wat voor gevolgen heeft dit voor het functioneren en de kwaliteit van de 
driehoek, veiligheidshuis, de versnelde afdoening van strafzaken (zsm-
afdoening) en andere OM-afdoeningen in Leeuwarden? 

Vraag 5
Welke toezeggingen zijn er gedaan aan Leeuwarden en Friesland voor het 
behoud van Leeuwarden als volwaardige justitiestad en voor het behoud van 
werkgelegenheid in de regio? 

Vraag 6
Verdwijnen er ook arbeidsplaatsen van het OM naar Arnhem als gevolg van 
de fusie tussen de hoven? Zijn er afspraken gemaakt over de verdeling van 
werkgelegenheid en capaciteit op dit gebied?

1 Leeuwarder Courant, 26 januari 2013
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